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Onderwerp: verhogen aantal te bouwen studio's op Galgeriet van 30 naar 40 Studio's

De Raad van de gemeente Waterland in vergadering bijeen op 27 februari 2020

Overwegende dat:
- er in Waterland een tekort is aan goedkopere, sociale woningen
- er in Waterland veel vraag is naar jongerenwoningen
- de wachtlijsten voor de alternatieven als sociale huurwoningen veel te lang zijn

Constaterende dat;
- dat er op het Galgeriet mogelijkheden zijn om binnen zo'n grootschalig plan meer
studio's te bouwen
- bijna alle partijen het vergroten van het aantal jongerenwoningen in Waterland op hun
wensenlijst hebben staan
- woningen die klein zijn qua oppervlakte de doorstroming op de woningmarkt
bevorderen
- in het oorspronkelijke plan 40 studio's gepland stonden, welk aantal verlaagd is naar
30.

Verzoekt het college:
- om in de tweede fase van het bouwproject Galgeriet 10 extra studio's te realiseren
boven op de 30 studio's, die in de eerste fase gebouwd worden.

en gaat over tot de orde· an de dag.
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